
Motion till GTFF årsmöte 2018 angående slip 

Under verksamhetsåret har man av någon anledning gjort om slipen vid Österudd. Vad jag vet tillhör 
den gamla inte ens GTFF. Föreningens uppgift är inte att fungera som båtklubb. Om några önskar sig 
en slip bör ju föreningen kunna ställa mark till förfogande och sedan bildas en slipförening som 
bekostar och underhåller slipen i likhet med bryggföreningarna . Vad jag vet har föreningen alltid 
handlat så vad gäller bryggor om man undantar Öster och Västerudd. 

Följaktligen föreslår jag att årsmötet beslutar om att kostnaden för slipen inte kan tas av föreningen. 

Sannolikt finns ett styrelsemötesprotokoll om att bygga om den bra befintliga slipen detta protokoll 
bör redovisas för årsmötet. 

Om man på årsmötet hittar några som vill ordna slipförening vore det ju bra. 

 

 

Stig Arvas 

 

Svar: Styrelsen föreslår att denna motion avslås. Styrelsen har rätt att ta beslut om investeringar som 
vi tror gagnar våra medlemmar.  GTFF har tidigare investerat i saker som gagnar medlemmar som 
fotbollsmål, bryggor, lekplatser, omklädningsrum med mera. Ordföranden informerade också om 
denna investering på årsmöte förra året och inte någon opponerade sig mot detta.  Den befintliga 
rampen var undermålig och medlemmarna kom inte ens ner till vattnet med sina båtar vid lågvatten. 
Det lång också stenar i vattnet som riskerade att skada båtkärror.  

Då Österuddsbron byggdes om fick GTFF en möjlighet att kunna få en ny ramp till lägre kostnad då 
företaget redan hade maskinerna som krävdes på plats. Styrelsen tog beslutet enhälligt. Vi kan 
glädjande konstatera att den har används flitigt av medlemmarna under vår, sommar och höst. 
Livslängden är beräknad till 20-30 år vilket gör underhålls kostnaden låg.  Det kan naturligtvis hända 
saker med rampen om det kommer extrema väderförhållanden.  /GTFF Styrelse 


